

Terms and Conditions - REEL Cinemas:

- This This Buy One Get One free promotion is valid from 1 August 2024 until 31 July 2025
- This promotion is applicable to both existing and new customers. The customer should have a valid Deem credit card for availing the offer
- Cardholder can avail the buy-one-get-one-free offer with Deem Finance Credit Cards including: up to 4 free tickets per month with Deem World Credit Card, up to 3 free tickets per month with Deem Platinum Credit Card and up to 2 free tickets per month with Deem Titanium Credit Card
- Offer is valid on Standard 2D, Doubly Standard, Doubly Standard 3D, Screen X Standard and Reel Junior ticket types only
- The free ticket needs to be utilized along with the paid ticket for the same session and must not be carried forward to any other session on that day or another day. Seating is subject to availability and will be allocated to the Cardholders on first-come, first-serve basis
- Offer is applicable for website and mobile app bookings
- Deem Credit Card holders can enjoy 20% discount on food and beverages at the Reel Cinemas location on a minimum spend of AED 20
- The Cardholder should always carry their card through which the ticket is purchased and shall present the same at the counter if requested
- Tickets issued under this promotion are provided by REEL Cinemas, Deem Finance shall not be held responsible for any issue pertaining to the tickets or denial of tickets, or booking of tickets by REEL Entertainment or change or cancellation of shows or any other matter pertaining to the cinemas, which are directly controlled by REEL Entertainment. The Cardholder shall raise any of the matters stated above directly with REEL Cinemas
- To qualify for the REEL Cinemas' Buy 1 Get 1 offer, customers must spend over AED 3,000 in a calendar month on their Deem Credit Card. If the minimum spend requirement is not met, the cost of the free ticket will be charged to the card used for the purchase and applied within 30-60 days from the statement date
- The Cardholder shall not use this promotion for business or commercial purposes
- Deem Finance reserves the right to change, modify or terminate the promotion without prior notice to Cardholders

الشروط والأحكام - ريل سينما:

- يسري عرض اشتر واحد واحصل على الثاني مجاناً من 1 أغسطس 2024 حتى 31 يوليو 2025
- ينطبق هذا العرض الترويجي على كل من العملاء الحاليين والجدد. يجب أن يكون لدى العميل بطاقة ديم الائتمانية سارية المفعول للاستفادة من العرض
- يمكن لحامل البطاقة الاستفادة من عرض اشتر واحد واحصل على الثاني مجاناً مع بطاقات ديم للتمويل الائتمانية بما في ذلك: ما يصل إلى 4 تذاكر مجانية شهرياً مع بطاقة ديم وورلد الائتمانية ، وما يصل إلى 3 تذاكر مجانية شهرياً مع بطاقة ديم بلاتينيوم الائتمانية وما يصل إلى 2 تذكرة مجانية شهرياً مع بطاقة ديم تيتانيوم الائتمانية
- يسري العرض على تذاكر Screen X Standard , Doubly Standard , Doubly Standard 3D , Standard 2D , وأنواع تذاكر Reel Junior فقط
- يجب استخدام التذكرة المجانية مع التذكرة المدفوعة لنفس الجلسة ويجب عدم تأجيلها إلى أي جلسة أخرى في ذلك اليوم أو يوم آخر. تخضع المقاعد للتوافر وسيتم تخصيصها لحاملي البطاقات على أساس أسبقية الحضور
- يسري العرض على حجوزات المواقع الإلكترونية وتطبيقات الهاتف المحمول
- يمكن لحاملي بطاقة ديم الائتمانية الاستمتاع بخصم 20% على المأكولات والمشروبات في موقع ريل سينما عند إنفاق 20 درهم كحد أدنى
- يجب على حامل البطاقة دائماً حمل بطاقته التي يتم شراء التذكرة من خلالها ويجب تقديمها عند شبك التذاكر إذا طلب منه ذلك
- يتم توفير التذاكر الصادرة بموجب هذا العرض الترويجي من قبل ريل سينما ، ولن تكون ديم للتمويل مسؤولة عن أي مشكلة تتعلق بالتذاكر أو رفض التذاكر، أو حجز التذاكر من قبل ريل إنترتينمنت أو تغيير أو إلغاء العروض أو أي مسألة أخرى تتعلق بدور السينما، والتي يتم التحكم فيها مباشرة من قبل ريل إنترتينمنت. يجب على حامل البطاقة إثارة أي من الأمور المذكورة أعلاه مباشرة مع ريل سينما
- للتأهل لعرض 'اشتر 1 واحصل على 1' من 'ريل سينما'، يجب على العملاء إنفاق أكثر من 3,000 درهم في الشهر الواحد باستخدام بطاقة ديم الائتمانية الخاصة بهم. إذا لم يتم استيفاء الحد الأدنى لمتطلبات الإنفاق، سيتم خصم تكلفة التذكرة المجانية من البطاقة المستخدمة في الشراء وتطبيقها في غضون 30-60 يوماً من تاريخ كشف الحساب
- لا يجوز لحامل البطاقة استخدام هذا العرض الترويجي لأغراض العمل أو التجارة
- تحتفظ ديم للتمويل بالحق في تغيير أو تعديل أو إنهاء العرض الترويجي دون إشعار مسبق لحاملي البطاقات.